
Мирсад Ђугум  

Питање постављено Министарству спољне трговине и економских односа БиХ, 

предсједавајућем Савјета министара и Савјету министара – „Тражим да се достави 

цјеловита анализа и одговори на сва постављена питања у мандату 2010/2014 која сам 

упутио у вези са управљањем ХА Бушко језеро. Наведеним инстанцама постављам 

питања у вези с уговором, власништвом и управљањем хидроакумулацијом Бушко 

језеро. Министарство спољне трговине и економских односа БиХ и Савјет министара 

треба да дају јасан одговор чија је надлежност и који је пут за измјену неповољног 

уговора како би се омогућила адекватна накнада локалној заједници за коришћење 

капацитета ХА Бушко језеро. Постављам и питање регуларности поменутог уговора 

који је сада на снази а односи се на управљање и власништво ХА Башко језеро.“  

 

 

 
 

 
 


